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Protokół nr LXVI (66) z Sesji Rady Powiatu w Gołdapi 

w dniu 24 marca 2023 r.  

 

      w godz.1300-1430 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk  stwierdziła quorum pozwalające  

na podejmowanie prawomocnych uchwał i przyjmowanie sprawozdań: na 15 Radnych 

stanowiących ustawowy skład Rady obecnych było 11 Radnych /lista obecności w załączeniu- zał. 

nr 1 do protokołu/.  

Obecni: 

1. Adam Bruś 

2. Andrzej Ciołek  

3. Józef Dominiuk  

4. Jarosław Wiktor Dzienis  

5. Anna Falińska 

6. Alicja Anna Iwaniuk  

7. Małgorzata Marianna Kuliś  

8. Marek Kuskowski  

9. Leszek Retel   

10. Grażyna Barbara Senda  

11. Karol Szablak 

12. Wioletta Tomaszewska-Walc  

13. Marzanna Marianna Wardziejewska  

14. Piotr Wasilewski 

15. Stanisław Wójtowicz 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk poinformowała wszystkich uczestników 

sesji Rady Powiatu w Gołdapi, iż transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Przebywając na sali konferencyjnej podczas obrad, zgadzają się Państwo  

na publikację swojego wizerunku i głosu. Transmisja na żywo z obrad dostępna jest  

w Internecie  w serwisie  eSesja.tv 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk przywitała przybyłych na Sesję Radnych 

Rady Powiatu, dyrektorów powiatowych jednostek organizacyjnych, kierowników służb, 
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inspekcji  i straży, a także naczelników wydziałów oraz mieszkańców otworzyła obrady  

LXVI (66) Sesji Rady Powiatu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk poinformowała, że jak co roku został 

ogłoszony nabór wniosków na Nagrodę Starosty Gołdapskiego. Nagroda jest wyjątkowym 

wyróżnieniem, które ma służyć promocji pozytywnych postaw oraz stanowić motywację  

do podejmowania dalszych działań.  14 marca 2023 r. miałam przyjemność uczestniczyć  

w posiedzeniu Komisji Opiniująco – Doradczej, która dokonała analizy i zaopiniowała złożone 

wnioski. Za chwilę uhonorujemy nominowanych.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk przekazała głoś Pani Zuzannie Lenarczyk 

- Wróblewską o przedstawienie tegorocznych laureatów. 

 

Pani Zuzannie Lenarczyk Wróblewskiej poinformowała, że do Nagrody Starosty mogły zostać 

zgłoszone osoby fizyczne, osoby prawne oraz instytucje, przedsiębiorstwa, organizacje, 

podmioty nie posiadające osobowości prawnej, a także obywatele innych państw szczególnie 

zasłużeni dla Powiatu Gołdapskiego.  W tym roku do Starostwa Powiatowego w Gołdapi 

wpłynęły zgłoszenia w niniejszych kategoriach: Biznes i gospodarka, Sport i turystyka Oświata 

i kultura, Działalność społeczna. Wszystkie złożone wnioski uzyskały pozytywną opinię 

komisji. W kategorii Biznes i gospodarka nominowano spółkę COMAXEL z Gołdapi. 

Przedsiębiorstwo działa od 2013 roku i jest jedną z najbardziej innowacyjnych firm  

w powiecie gołdapskim, a także województwie warmińsko–mazurskim. Podstawowym 

zakresem działalności firmy jest produkcja różnego rodzaju asortymentu z żywic 

epoksydowych, szklanych i węglowych. Produkty cieszą się zaufaniem i uznaniem klientów 

nie tylko w Polsce, ale również w wielu europejskich krajach, tym samym przedsiębiorstwo 

przyczynia się do promocji powiatu gołdapskiego na arenie międzynarodowej. Firma jest 

również jednym z głównych pracodawców w naszym powiecie, dzięki czemu przyczynia się 

do poprawy sytuacji na lokalnym rynku pracy. Spółka stale poszukuje nowych rozwiązań 

technologicznych, co stawia ją w gronie najbardziej innowacyjnych przedsiębiorstw  

w regionie.  W 2022 roku przedsiębiorstwo zostało laureatem rankingu Diamenty Forbesa.  

W kategorii sport i turystyka nominowany został Pan Marek Słowikowski- prezes MKS 

Rominta Gołdap. Pan Marek Słowikowski od wielu lat angażuje się w rozwój i promocję sportu 

w Gołdapi, a także wspiera kluby sportowe, instytucje i stowarzyszenia w organizowaniu 

wydarzeń sportowych oraz wyjazdów dzieci i młodzieży na zawody, mistrzostwa, turnieje.  
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Znajomość lokalnego środowiska sportowego pozwoliła na podniesienie standardów klubu,  

a także przyczyniła się do poprawy infrastruktury sportowej. Pan Marek Słowikowski został 

laureatem w kategorii ,,Działacz Roku 2022’’ Piłkarskiej Gali Warmińsko- Mazurskiego 

Związku Piłki Nożnej. W kategorii oświata i kultura nominowany został Pan Jan Steć – 

wieloletni radny miejski, gołdapski literat, autor kilku książek. Od wielu lat aktywnie działa  

w akcjach kulturalnych, kulturalno–oświatowych, pomaga w organizacji koncertów 

charytatywnych, a także bierze w nich czynny udział. Pan Jan Steć jest znany wśród 

mieszkańców ze swojego zaangażowania w działania społeczne. Poprzez swoją twórczość  

i aktywność społeczną prężnie promuje nasz region i w swoisty sposób „unieśmiertelnia”  

ludzi, zdarzenia i miejsca związane z ziemią gołdapską. Posiada kilka odznaczeń, w tym 

Brązowy Krzyż Zasługi. W  kategorii działalność społeczna zostali nominowani: Gołdapskie 

Stowarzyszenie Historyczne ARCHEO, Pani Anna Makowska. Gołdapskie Stowarzyszenie 

Historyczne ARCHEO –to stowarzyszenie zrzeszające pasjonatów poszukujących zagubionej, 

zapomnianej lub nie odkrytej dotąd historii. Stowarzyszenie aktywnie angażuje  

się w ożywianie kultury i historii związanej z powiatem gołdapskim. Przez ostanie lata wraz  

z liczną grupą wolontariuszy wykonywało prace porządkowe na cmentarzach wojennych 

położonych ma terenie powiatu oraz przeprowadziło szereg konkretnych działań dotyczących 

byłego Kasyna Wojskowego, doprowadzając do pozyskania części budynku. Działania 

prowadzone przez stowarzyszenie wpływają na kształtowanie tożsamości mieszkańców, 

propagują aktywność społeczną na rzecz ratowania miejsc ważnych kulturowo, a także 

przyczyniają się do poszerzania wiedzy o naszym regionie wśród różnych grup wiekowych. 

Gołdapskie Stowarzyszenie Historyczne współpracuje z Działem Archeologii Muzeum 

Okręgowego w Suwałkach w zakresie poszukiwań i ochrony reliktów dziedzictwa kulturowego 

w Polsce północno – wschodniej. Pani Anna Makowska - wieloletni pracownik samorządowy, 

od 2017 roku Sekretarz Powiatu. Prywatnie osoba wrażliwa, empatyczna i pomocna, 

wspierająca wszelkiego rodzaju akcje charytatywne. Pani Anna Makowska bardzo mocno 

zaangażowała się w niesienie pomocy uchodźcom nie tylko w ramach obowiązków 

służbowych. Niejednokrotnie okazała bezinteresowną pomoc wspierając ludność ukraińską  

w odnalezieniu się w nowej, trudnej rzeczywistości, dążąc do integracji społecznej,  

a także zwiększenia ich poczucia bezpieczeństwa.  Od początku była w stałym kontakcie  

z wieloma instytucjami, pomagała w pierwszych dniach adaptacji Ukraińców, służyła 

rozmową, a także poszukiwała możliwości zabezpieczenia w artykuły pierwszej potrzeby. Cały 

czas wspiera uchodźców w kontaktach z lekarzami, pomaga w załatwianiu spraw urzędowych. 

Ponadto była głównym pomysłodawcą śniadania Wielkanocnego, a także kolacji 
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bożonarodzeniowej, które zostały zorganizowane w celu zapewnienia namiastki normalności 

w tym trudnym czasie wszystkim uchodźcom przebywającym na terenie powiatu.  Działania 

podejmowane przez Panią Annę Makowską promują ideę bezinteresownej pomocy na rzecz 

potrzebujących, tym samym przyczyniając się do kreowania prawidłowych postaw życiowych.  

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska pogratulowała wszystkim nagrodzonym oraz życzyła 

dalszych sukcesów.  

 

Ad. 2 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk  przedstawiła proponowany porządek 

obrad. /porządek obrad w załączeniu –zał. nr 2 do protokołu/. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk zapytała, czy są jakieś uwagi bądź zmiany 

do porządku obrad. 

 

Uwag do porządku nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.  

 

Ad. 3.  

Przewodnicząca poinformowała, iż protokoły z LXIV (64) i LXV (65) Sesji Rady Powiatu 

został wyłożone do wglądu i przesłany drogą elektroniczną. Przewodnicząca Rady zapytała, 

czy Radni mają uzupełnienia bądź sprostowania do protokołów. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeszła do przegłosowania protokołów.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołów z LXIV (64), LXV (65) Sesji. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, 

Marek Kuskowski, Grażyna Barbara Senda, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna 

Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (4) 

Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Leszek Retel, Karol Szablak 

 

Ad. 4.  

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk przedstawiła informację Przewodniczącego 

Rady z prac Rady w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk poinformowała, że miała stały kontakt  

z kierownikami jednostek organizacyjnych powiatu, pracownikami Starostwa, a przede 

wszystkim Zarządem Powiatu między innymi: 

– zajmowała się sprawami bieżącymi Rady Powiatu,  

– pracowała nad porządkiem obrad dzisiejszej Sesji Rady Powiatu, 

– pełniła dyżury w każdy poniedziałek od godz. 1430 do godz. 1530. 

 

Ad. 5.  

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska poinformowała, że w terminie  

od 24 lutego 2023 roku do 24 marca 2023 roku Zarząd Powiatu w Gołdapi  

odbył 4 posiedzenia, na którym zajmował się między innymi /informacja w załączeniu- zał. nr 3  

do protokołu/: 

1. Zarząd Powiatu podjął uchwały w sprawie: 

a) upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi do reprezentowania 

Powiatu Gołdapskiego w zakresie realizacji i rozliczenia umowy w ramach projektu  

pn.: „Utworzenie strzelnicy wirtualnej” w związku z ogłoszonym przez Ministra Obrony 

Narodowej konkursem ofert pn.: „Strzelnica w powiecie 2023”; 

b) przedstawienia rocznego sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Gołdapskiego oraz 

informacji o stanie mienia Powiatu Gołdapskiego za 2022 r. 

2. Zarząd rozpatrzył: 

✓ wniosek w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu  

do niezabudowanych nieruchomości gruntowych, oznaczonych numerami 

ewidencyjnymi działek: 71/3 o pow. 0,0264 ha, 72/2 o pow. 0,0358 ha, 73/2 o pow. 

0,0290 ha położonych w obrębie Dąbrówka Polska gmina Banie Mazurskie, 

stanowiących własność Powiatu Gołdapskiego; 
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✓ wniosek w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu  

do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerami ewidencyjnymi 

działek: 22/2 o pow. 0,1139 ha i 38/2 o pow. 0,0129 ha, położonej w obrębie Zawady 

gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego; 

✓ wniosek w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu  

do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 60/2 o pow. 0,1668 ha, położonej w obrębie Ziemiany gmina Banie Mazurskie, 

stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego; 

✓ wniosek w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu  

do niezabudowanych nieruchomości gruntowych, oznaczonych numerami 

ewidencyjnymi działek: 209/3 o pow. 0,0082 ha i 211/6 o pow. 0,1748 ha, 216/9 o pow. 

0,0200 ha i 216/11 o pow. 0,0267 ha, położonych w obrębie Żabin gmina Banie 

Mazurskie, stanowiących własność Powiatu Gołdapskiego; 

✓ wniosek w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu  

do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 345/1 o pow. 0,0007 ha, położonej w obrębie 1 miasto Gołdap, stanowiącej 

własność Powiatu Gołdapskiego; 

✓ wniosek w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu  

do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerami ewidencyjnymi 

działek: 52/1 o pow. 0,0432 ha i 57/1 o pow. 0,0139 ha, położonej w obrębie Przerośl 

Gołdapska gmina Dubeninki, stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego; 

✓ wniosek w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu  

do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 11/1 o pow. 0,0793 ha, położonej w obrębie Włosty gmina Gołdap, stanowiącej 

własność Powiatu Gołdapskiego; 

✓ wniosek w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu  

do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerami ewidencyjnymi 

działek: 90/1 o pow. 0,0024 ha i 90/2 o pow. 0,0210 ha, położonej w obrębie Zatyki gmina 

Gołdap, stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego. 

3. Zarząd przyjął:  

✓ plan naboru do szkół ponadpodstawowych na rok szkolny 2023/2024; 

✓ sprawozdanie z przeprowadzonych remontów i modernizacji w Domu św. Faustyny  

„Nie lękajcie się” w Gołdapi w 2022 roku; 
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✓ informację z wykonania preliminarza kosztów za okres od 01.01.2022 r.  

do 31.12.2022 r. złożonego przez Dyrektora Domu św. Faustyny – Nie lękajcie się 

Caritas Diecezji Ełckiej z realizacji zadania publicznego „Prowadzenie całodobowej 

placówki opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego łączącej zadania  

o charakterze interwencyjnym”; 

✓ sprawozdanie z działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Gołdapi za rok 2022; 

✓ sprawozdanie z działalności  Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi za 2022 rok  

w porównaniu do roku 2021; 

✓ informację o stanie dróg i planu remontów, bieżącego utrzymania dróg i ulic 

powiatowych na rok 2023; 

✓ bilans z wykonania budżetu za 2022 r. 

4. Zarząd zatwierdził sprawozdanie Dyrektora Domu św. Faustyny „Nie lękajcie się” Caritas 

Diecezji Ełckiej w Gołdapi za okres 01.01.2022-31.12.2022 r. z realizacji zadania 

publicznego „Prowadzenia całodobowej placówki opiekuńczo – wychowawczej typu 

socjalizacyjnego łączącej zadania o charakterze interwencyjnym”. 

5. Zarząd opracował projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

✓ zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2023–2039  

– 2 projekty uchwał; 

✓ zmian budżetu Powiatu Gołdapskiego w roku 2023  – 2 projekty uchwał; 

✓ przyjęcia Regulaminu korzystania ze strzelnicy wirtualnej w Zespole Szkół 

Zawodowych w Gołdapi; 

✓ udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Popelnastie, ul. Soborna 3, 28062 Popelnastie, 

Rejon Aleksandryjski, Obwód Kirowohradzki w Ukrainie; 

✓ oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Gołdapi; 

✓ określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania w 2023 roku. 

 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska przedstawiła również informację 

z wykonania uchwał Rady Powiatu w Gołdapi podjętych na LXIV (64) Sesji w dniu 24 lutego 

2023 roku. Rada Powiatu w Gołdapi podjęła 7 uchwał, których projekty opracował: Główny 

specjalista ds. edukacji – 2 projekty uchwał, Sekretarz Powiatu – 1 projekt uchwały, Wydział 

Organizacyjny – 2 projekty uchwał, Wydział Finansowy – 1 projekt uchwały, Rada Powiatu 

– 1 projekt uchwały. Powyższe uchwały zostały przekazane Regionalnej Izbie Obrachunkowej 

oraz Wojewodzie Warmińsko – Mazurskiemu w celu poddania kontroli zgodności z prawem 
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oraz publikacji. Uchwały zostały zrealizowane zgodnie z ich treścią. Szczegółowa informacja 

dostępna jest w Biurze Rady i Zarządu Powiatu. 

 

Ad. 6  

Wiceprzewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, 

Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pani Grażyna Sedna  

poinformowała, iż posiedzenie odbyło się w dniu 21.03.2023 r. Komisja na posiedzeniu 

zapoznała się ze sprawami będącymi przedmiotem posiedzenia dzisiejszej sesji miedzy innymi 

przyjęła 1 informację oraz 3 sprawozdania oraz 4 projekty uchwał. Na posiedzeniu Komisja 

wniosków nie wypracowała /opinia Komisji Stałej  w załączeniu – zał. nr 4 do protokołu/. 

 

Przewodniczący  Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk poinformowała, że wnioski i opinię Pan 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawi na następnej sesji.  

 

Ad. 7 

Dyrektor Domu Św. Faustyny „Nie lękajcie się” Pani Beata Kuprewicz przedstawiła 

sprawozdanie Dyrektora Domu św. Faustyny „Nie lękajcie się” Caritas Diecezji Ełckiej  

w Gołdapi za okres 01.01.2022-31.12.2022 r. z realizacji zadania publicznego „Prowadzenia 

całodobowej placówki opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego łączącej zadania  

o charakterze interwencyjnym” /sprawozdanie  w załączniku – zał. nr 5 do protokołu/. 

Dyrektor Domu św. Faustyny „Nie lękajcie się” Pani Beata Kuprewicz poinformowała,  

że zgodnie z § 9 ust. 2 umowy ZD.032.1.2018 z dnia 26 czerwca 2018 r. o powierzenie realizacji 

zadania publicznego „Prowadzenie całodobowej placówki opiekuńczo-wychowawczej typu 

socjalizacyjnego łączącej zadania o charakterze interwencyjnym” Caritas Diecezji Ełckiej 

zobowiązany jest do sporządzenia i dostarczenia do 31 stycznia każdego roku sprawozdania 

częściowego z wykonania zadania w celu jego zaakceptowania. Sprawozdanie za powyższy 

okres zostało złożone w terminie ustalonym umową. Planowane zadania zostały zrealizowane. 

Z przedstawionych informacji wynika, iż zakładane cele, zostały osiągnięte a szczegółowe 

zadania wskazane w ofercie realizowane były  poprzez zakup wyżywienia, odzieży, bielizny, 

środków higieny osobistej, leków, podręczników, pomocy dydaktycznych. Ze środków dotacji 

pokryto usługę organizacji wypoczynku podopiecznych, wypłacano kieszonkowe. Środki z 

dotacji pokrywały koszty funkcjonowania placówki, obejmujące media, wynagrodzenia 

pracowników oraz doposażenie i niezbędne remonty. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do  przedstawionego sprawozdania. 
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Radna Pani Anna Falińska zapytała czy młodzież może przebywać w placówce do momentu 

uczenia się?  

 

Dyrektor Domu św. Faustyny „Nie lękajcie się” Pani Beata Kuprewicz odpowiedziała, że mogą 

przebywać do 25 roku jeżeli się uczą. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie sprawozdania Dyrektora Domu św. Faustyny „Nie lękajcie się” Caritas Diecezji 

Ełckiej w Gołdapi za okres 01.01.2022-31.12.2022 r. z realizacji zadania publicznego 

„Prowadzenia całodobowej placówki opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego 

łączącej zadania o charakterze interwencyjnym”. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, 

Marek Kuskowski, Grażyna Barbara Senda, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna 

Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (4) 

Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Leszek Retel, Karol Szablak 

 

Ad. 8 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

przedstawiła sprawozdanie z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi za 2022 rok 

w porównaniu do roku 2023 /sprawozdanie w załączniku – zał. nr 6 do protokołu/. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

szczegółowo przedstawiła sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej.  

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do  przedstawionego sprawozdanie.   
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Pytań nie zgłoszono.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi za 2022 rok  

w porównaniu do roku 2021. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Alicja Anna Iwaniuk, Marek Kuskowski, Grażyna Barbara Senda, 

Marzanna Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Anna Falińska, Małgorzata Marianna Kuliś, Wioletta Tomaszewska-Walc 

NIEOBECNI (4) 

Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Leszek Retel, Karol Szablak 

 

Ad. 9 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

przedstawiła informację  o stanie dróg i planu remontów, bieżącego utrzymania dróg i ulic 

powiatowych na rok 2023. /informacja  w załączniku – zał. nr 7 do protokołu/. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

szczegółowo przedstawiła informację w formie prezentacji multimedialnej. Szeroko omówiła 

bieżące utrzymanie dróg i ulic powiatowych, planowane równanie dróg żwirowych, sprzątanie 

pasa drogowego, utrzymanie mostów, wycinkę drzew i nowe nasadzenia.  

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do  przedstawionej informacji.  

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji o stanie dróg i planu remontów, bieżącego utrzymania dróg i ulic 

powiatowych na rok 2023. 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Grażyna 

Barbara Senda, Marzanna Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Anna Falińska, Marek Kuskowski, Wioletta Tomaszewska-Walc 

NIEOBECNI (4) 

Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Leszek Retel, Karol Szablak 

 

Ad. 10 

Kierownik Warsztatów Terapii Zajęciowej w Gołdapi Pani Agnieszka Iwanowska 

przedstawiła sprawozdanie z działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Gołdapi za rok 

2022 /sprawozdanie  w załączniku – zał. nr 8 do protokołu/. 

Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej w Gołdapi Pani Agnieszka Iwanowska 

poinformowała, że zgodnie z § 21 ust. 1 i ust. 3 Rozporządzenia Ministra Gospodarki,  

Pracy i Polityki Społecznej z dnia 25 marca 2004 r. w sprawie warsztatów terapii zajęciowej  

jednostka prowadząca warsztat składa powiatowi roczne sprawozdanie z działalności 

rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych warsztatu w terminie do dnia  

1 marca następnego roku. Sprawozdanie zawiera: rozliczenie roczne oraz informację  

o wykorzystaniu przez warsztat środków finansowych, z uwzględnieniem kwot uzyskanych  

ze sprzedaży produktów i usług wykonanych przez uczestników warsztatu w ramach 

realizowanego programu terapii; informacje o: liczbie uczestników warsztatu oraz stopniu  

i rodzaju ich niepełnosprawności, ogólnej frekwencji uczestników w zajęciach warsztatu  

w poszczególnych miesiącach roku sprawozdawczego, formach i metodach realizowanej przez 

warsztat działalności rehabilitacyjnej, liczbie uczestników, którzy opuścili warsztat, wraz z 

podaniem przyczyn ich odejścia, liczbie uczestników, którzy poczynili postępy  

w zakresie: zaradności osobistej i samodzielności, rehabilitacji społecznej, rehabilitacji 

zawodowej wraz z opisem tych postępów; informację o decyzjach podjętych przez radę 

programową w stosunku do uczestników warsztatu, wobec których rada programowa dokonała 

oceny realizacji indywidualnego programu rehabilitacji. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do  przedstawionego sprawozdania.  
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Pytań nie zgłoszono.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Gołdapi za rok 2022. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, 

Marek Kuskowski, Grażyna Barbara Senda, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna 

Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (4) 

Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Leszek Retel, Karol Szablak 

 

Ad. 11a 

Starszy Specjalista ds. zdrowia i pomocy społecznej Pani Magdalena Mackiewicz przedstawiła   

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Gołdapi. /projekt uchwały Rady Powiatu  w załączniku – zał. nr 9 do protokołu/. 

Główny specjalista ds. zdrowia i pomocy społecznej Pani Magdalena Mackiewicz 

poinformowała, że powyższe sprawozdanie stanowi podstawę dokonania przez Radę Powiatu 

rocznej oceny Warsztatu Terapii Zajęciowej w Gołdapi. Zaproponowała przyjęcie projektu 

uchwały Rady Powiatu w brzmieniu jakie Członkowie Zarządu otrzymali. Uchwała pozytywnie 

ocenia działalność Warsztatu Terapii Zajęciowej w Gołdapi. 

 

Przewodnicząca zapytał, czy są pytania do  przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu? 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Gołdapi. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, 

Marek Kuskowski, Grażyna Barbara Senda, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna 

Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (4) 

Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Leszek Retel, Karol Szablak 

 

Ad. 11b 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań i wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania  

w 2023 roku. /projekt uchwały Rady Powiatu  w załączniku – zał. nr 10  do protokołu/.  

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że zgodnie z art. 35a ust. 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji 

zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych w związku z art. 12 pkt 11 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku, o samorządzie powiatowym, do wyłącznej właściwości 

Rady Powiatu należy określanie zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, oraz wysokości środków, jakie przeznacza na ich realizację. Pismem  

z dnia 16.02.2023 roku, znak: DF.WSA.98.2023.w., Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych poinformował o wysokości środków PFRON przypadających w 2023 roku 

na zadania dotyczące rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. Według 

algorytmu na realizację zadań określonych w ustawie Powiat Gołdapski otrzymał na 2023 rok 

środki w wysokości 1 917 057zł, w tym 1 384 800zł na działalność warsztatu terapii zajęciowej, 

532 257zł na pozostałe zadania. W stosunku do 2022 roku Fundusz zwiększył środki PFRON 

dla Powiatu Gołdapskiego w 2023r. o 189 752zł uwzględniając wzrost środków  

z przeznaczeniem na działalność warsztatu terapii zajęciowej o 90 000zł, natomiast środki  

na pozostałe zadania dotyczące rehabilitacji społecznej i zawodowej osób niepełnosprawnych 

zostały zwiększone w stosunku do 2022 o 99 752zł. Po analizie zgłoszonych zapotrzebowań  

i składanych wniosków oraz pozytywnej opinii Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób 

Niepełnosprawnych, w ramach rehabilitacji społecznej proponuje się podzielić środki  

na realizację zadań dotyczących dofinansowania sportu, kultury, rekreacji i turystyki osób 

niepełnosprawnych, zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki 

pomocnicze, na dofinansowanie turnusów rehabilitacyjnych oraz likwidację barier 
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architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych dla osób niepełnosprawnych.  

W ramach rehabilitacji zawodowej proponuje się podzielić środki na realizację zadań 

dotyczących dofinansowania wydatków na instrumenty lub usługi rynku pracy, na przyznanie 

osobom niepełnosprawnym środków na rozpoczęcie działalności gospodarczej  

oraz na dokonanie zwrotu kosztów wyposażenia stanowiska pracy osoby niepełnosprawnej. 

Podział środków finansowych PFRON na powyższe zadania jest uzasadniony możliwościami 

finansowymi, potrzebami racjonalnego gospodarowania środkami oraz potrzebami 

wnioskodawców. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do  przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu? 

 

Radna Pani Małgorzata Kuliś zapytała ile osób niepełnosprawnych złożyło wnioski  

o likwidacje barier architektonicznych i czy finanse wystarczą na pokrycie dla każdej osoby? 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pani Małgorzata Gryszkowska 

odpowiedziała, że projekt uchwały jest dostosowany do potrzeb mieszkańców. Zainteresowanie 

likwidacją barier architektonicznych zmalało w ostatnim czasie bo jest tylko 7 wniosków. 

Największym zainteresowaniem cieszą się teraz turnusy rehabilitacyjne i wpłynęło tutaj 20 

wniosków. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania w 2023 roku. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, 

Marek Kuskowski, Grażyna Barbara Senda, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna 

Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (4) 



15 

 

Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Leszek Retel, Karol Szablak 

 

Ad. 11c 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2023–2039 

/projekt uchwały Rady Powiatu w załączeniu - zał. nr 11 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że plan dochodów zwiększył  

się o kwotę 358 632,00 i po zmianach wynosi 64 206 147,95 zł. Plan wydatków zwiększył się 

o kwotę 451 115,56 zł i po zmianach wynosi 69 444 403,02 zł. Deficyt budżetu po zmianie 

wynosi 5 238 255,07 zł. Przychody budżetu po zmianie wynoszą 6 278 255,07 zł. Rozchody  

1 040 000,00 zł. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do  przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu? 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2023–2039. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek 

Kuskowski, Grażyna Barbara Senda, Marzanna Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, 

Stanisław Wójtowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Anna Falińska, Wioletta Tomaszewska-Walc 

NIEOBECNI (4) 

Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Leszek Retel, Karol Szablak 

 

Ad. 11d 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmian budżetu Powiatu Gołdapskiego w 2022 roku. /projekt uchwały Rady Powiatu  

w załączeniu - zał. nr 12 do protokołu/. 
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Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że plan wydatków budżetu powiatu 

zwiększa się per saldo o kwotę 451 115,56 zł. Plan dochodów zwiększył się o kwotę 358 632,00 

i po zmianach wynosi 64 206 147,95 zł. Plan wydatków zwiększył się o kwotę 451 115,56 zł i 

po zmianach wynosi 69 444 403,02 zł. Deficyt budżetu po zmianie wynosi 5 238 255,07 zł. 

Przychody budżetu po zmianie wynoszą 6 278 255,07 zł. Rozchody 1 040 000,00 zł. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do  przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu? 

 

Radny Pan Marek Kuskowski poinformował, że dwa dni temu podczas posiedzenia Komisji 

dyskutowali na temat wydatku majątkowego, który jest w projekcie uchwały a mianowicie  

o kwotę 20 000 zł na zakup materiałów do wykonania chodnika na ulicy bagiennej. Pan Andrzej 

Ciołek potwierdził, że to on jest pomysłodawcą na wykonanie tego chodnika, więc zadał mu 

pytanie czy to jest najpilniejsza potrzeba. Na komisji usłyszeli od Pani Dyrektor Zarządu Dróg, 

że jest wiele pilnych potrzeb. Radny Pan Marek Kuskowski uważa, że takie potrzeby są na ulicy 

Partyzantów i Wileńskiej. Pani Dyrektor również wspomniała o ulicy Partyzantów w okolicach 

przedszkola, gdzie setki ludzi codziennie tamtędy przechodzi. Poprosił o publiczne 

potwierdzenie Pana Wicestarosty, że wykonanie chodnika na ulicy bagiennej jest najważniejszą 

inwestycją niż chodniki na wspomnianej przez niego ulicy Partyzantów i Wileńskiej,  

które są w katastroficznym stanie.  

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek potwierdził, że w jego ocenie nic się nie zmieniło.  

Jeżeli chodzi o chodniki, tych potrzeb jest bardzo dużo i można się licytować, które  

są ważniejsze i potrzebniejsze. Podtrzymuje swoje stanowisko, ponieważ ulica bagienna jest 

zrobiona w całości. Zostały wykonane prace ziemne, powierzchnia i zabrakło tam tylko 

chodnika. Jeżeli pojawiłyby się środki rządowe 95/5 lub 98/2 to jest za tym, aby wszystkie ciągi 

komunikacyjne piesze w mieście zrobić w jednym pakiecie, aby jednym działaniem 

zabezpieczyć potrzeby naszych mieszkańców.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Powiatu Gołdapskiego w roku 2023. 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Grażyna 

Barbara Senda, Marzanna Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Anna Falińska, Marek Kuskowski, Wioletta Tomaszewska-Walc 

NIEOBECNI (4) 

Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Leszek Retel, Karol Szablak 

 

Ad. 12 

Interpelacji Radnych nie zgłoszono.  

 

Ad. 13 

Radny Pan Marek Kuskowski poinformował, że między ostatnią sesją a dzisiejszą w mediach 

pojawiły się dwie informacje. Zostały wystosowane interpelacje przez dwie posłanki odnośnie 

sytuacji szpitala. Na jedną interpelacje posłanki Pani Urszuli Pasławskiej znalazł odpowiedź  

na stronach sejmowych, natomiast Pani Anna Wojciechowska zadała w interpelacji kilka pytań  

i nie znalazł na nie jeszcze odpowiedzi. Pytania, które zostały zadane wpłynęły na dyżurze 

poselskim. Pani poseł Anna Wojciechowska zadała pytanie na które tutaj powinniśmy uzyskać 

odpowiedź a mianowicie kto jest pomysłodawcą budowy miejsc postojowych przy szpitalu  

i czy te środki można byłoby przeznaczyć zamiast na parking to na doposażenie szpitala? 

 

Ad. 14 

Wnioski i oświadczenia Radnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 15 

Prezes GoldMedica Pan Mariusz Szubert odpowiedział, że interpelacje nie są kierowane  

do spółki Goldmedica, natomiast związane są z funkcjonowaniem tej spółki. Interpelacja 

posłanki Urszuli Pasławskiej zawiera informacje niezgodne ze stanem faktycznym  

i formalnoprawnym. Jest to bardzo przykra sytuacja, która uderza w wiarygodność  

w funkcjonowanie placówki. Informacja, która mówi, że mieszkańcy zostali całkowicie 

pozbawieni świadczeń w zakresie nocnej świątecznej opieki zdrowotnej nie jest prawdą  

oraz, że spółka zrezygnowała z realizacji ze świadczeń w tym zakresie. Spółka posiada umowę 
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na nocną świąteczną opiekę zdrowotną. Te informacje podważają wiarygodność jednostki i nie 

pomagają w bieżącym funkcjonowaniu. Zainterweniował w związku z tym kilkoma telefonami 

do Biura poselskiego    i wystosował odpowiednie pismo. W piśmie wyrazili dane statystyczne, 

które są na poziomie kilkuset porad w skali miesiąca. Złożył wniosek o sprostowanie  

tej interpelacji. Odnosząc się do drugiej interpelacji to nie uczestniczył w procesie tej 

inwestycji, ale obrazuje ona, że spółka jest w trudnej sytuacji a nie ma potwierdzenia w danych 

finansowych za poprzedni rok. W styczniu przedstawił dane finansowe za ten rok i nie 

potwierdzają one, że sytuacja jednostki jest ciężka. Wychodząc naprzeciw tym dwóm 

interpelacjom złożył do dwóch Biur poselskich chęć kontaktu. Jeżeli chodzi o Panią Pasławską 

to kontaktu z nią nie ma, natomiast Pani Wojciechowska odwiedziła nas w tym tygodniu. 

Poznała profil jednostki, problemy bieżące w funkcjonowaniu naszej placówki. W jego ocenia 

wizyta była pozytywna. Pani poseł zobaczyła jak ważna była inwestycja w zakresie 

rewitalizacji obszaru związanego z parkingiem. Pani poseł potwierdziła ich dylematy i zgodziła 

się z oceną systemową jak ten rynek świadczeń medycznych wygląda w naszym kraju, 

województwie. Potwierdziła, że specyfika systemu opieki jest szczególnie trudna do realizacji 

w małych miastach. Uważa, że ta wizyta była ważna i będzie służyć temu na przyszłość, żeby 

patrzeć kompleksowo i w sposób jak najbardziej rzetelny i obiektywny na funkcjonowanie 

placówki, która jest stabilna jeśli chodzi o stronę finansową. Dostali pozytywną opinię 

dotyczącą realizacji projektu SZOPU z linii 13 post covid. Jest to projekt na kwotę prawie 

900.000 zł, w którym zakładają doposażenie oddziału rehabilitacji pulmonologicznej, oddziału 

fizjoterapii i zakup aparatu USG.  

 

Radna Pani Anna Falińska poinformowała, że jest rozczarowana, ponieważ Pani poseł Anna 

Wojciechowska, która pełni u nas dyżury dnia 12 stycznia w imieniu mieszkańców Powiatu 

gołdapskiego ochrony i opieki zdrowia w naszym powiecie zabrała głos w sejmie i zwróciła  

się do rządu z prośbą o pomoc. Pani poseł poinformowała nas, że władze interesują się naszym 

małym Powiatem i chcą nam pomóc. Kilka dni temu ukazało się zdjęcie optymistyczne Pana 

Prezesa z Panią Starostą i Panią poseł Anną Wojciechowską i miała nadzieje, że słowa, które 

zostały skierowane do rządu są interwencją i zasługą radnych. W związku z pełnionymi 

dyżurami na naszym terenie i wysłuchaniu kilku skarg mieszkańców Pani poseł poprosiła  

o pomoc w sprawie oddziału wewnętrznego na terenie naszego powiatu. Miała nadzieje,  

że to Pan Prezes i Pani Starosta bądź nasze władze przyczyniły się do tego wystąpienia,  

które skutkowałoby pomocą w ich stronę.  
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Starosta Pani Marzanna Wardziejewska wracając do parkingu odpowiedziała, że na początku 

kadencji w 2019 roku pojawiali się u niej lekarze z prośbą, aby samochody pracowników  

i pacjentów nie były stawiane tak jak do tej pory. Lekarze skarżyli się, że nie ma miejsc 

parkingowych w godzinach pracy i nie ma, gdzie postawić samochodu bo ludzie z miasta 

stawiają samochody na terenie Spółki GoldMedicy. Były też skargi i zalecenia, żeby poszerzyć 

drogę przeciw pożarową, ponieważ ustawianie samochodów i wąskość pewnych pojazdów 

powodowało niebezpieczeństwo. Spółka GoldMedica liczy około 100 pracowników a z usług 

wszystkich poradni korzysta też duża grupa pacjentów. Dlatego przy tak dużym zakładzie pracy 

pojawiła się potrzeba utworzenia parkingu. Pojawiły się pieniądze z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych na różne cele to uznali, że mogą w ten sposób pomóc i rozładować ten 

problem w Spółce GoldMedica. Po rozmowach Pani Poseł przeszła się po parkingu i zobaczyła 

ile samochodów stoi i potwierdziła, że budowa tego parkingu na dole poprawiła funkcjonalność 

i estetykę tego miejsca, więc ten zarzut, który sama uczyniła słuchając kogoś kto do niej  

to zgłosił zobaczyła, że jest nieprawdą. Dodatkowo zostało utworzone podejście dla osób 

niepełnosprawnych. 

 

Radny Pan Marek Kuskowski zadał pytanie kto jest pomysłodawcą budowy parkingu przy 

szpitalu?  

 

Pani Starosta Marzanna Wardziejewska odpowiedziała, że pracownicy Spółki Goldmedicy.  

 

Ad. 16 

Odpowiedzi na zgłoszone wnioski Komisji Stałych Rady nie zgłoszono. 

 

Ad. 17 

Radny Pan Marek Kuskowski wspomniał, że Spółka GoldMedica otrzymała dofinasowanie  

i jest tam trochę sprzętu, więc zapytał czy spowoduje to skrócenie kolejek oraz czas 

oczekiwania na zabiegi i diagnostykę bo jest tam bardzo ważny sprzęt aparat USG? 

 

Prezes Spółki GoldMedica Pan Mariusz Szubert odpowiedział, że ten sprzęt ma charakter 

odtworzeniowy i poprawiający jakość świadczeń. We wniosku musieli udokumentować 

kwestię dotyczącą poprawy dostępności, ale w dużym stopniu poprawiają jakość udzielanych 

świadczeń bo kupują nowoczesny sprzęt na oddziale pulmonologicznym i fizjoterapii. Nowy 

aparat poprawi jakość i bezpieczeństwo realizacji badań diagnostycznych.  
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Starosta Pani Marzanna Wardziejewska poinformowała, że 1 marca brała udział w Obchodach 

Narodowego Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych, 2 marca w spotkaniu z przedstawicielami 

organizacji pozarządowych, które zostały wsparte o wartości 45 000 zł łącznie, 3 marca brała 

udział w eliminacjach powiatowych do wojewódzkiej olimpiady wiedzy o bezpieczeństwie 

powszechnym i brała w niej udział młodzież z Zespołu Szkół Zawodowych i Liceum 

Ogólnokształcącego, 3 marca pod patronatem Starosty odbył się wykład medyczny  „Skąd mam 

wiedzieć, ze potrzebuje pomocy specjalisty?” wszystko o najczęstszych problemach 

psychicznych, 5 marca uczestniczyła w otwarciu 11 edycji biegu Żołnierzy Wyklętych tropem 

wilczym, 6 marca w ramach tygodnia kobiet zorganizowanych przez wolontariuszy 18+  

z gołdapskiego centrum wolontariatu uczestniczyła w spektaklu pt. „ Nieobecni”, 7 marca  

w wieczorze poetycko - muzycznym promującym 3 tomik poezji Pani Beaty Bester  

pt. „ Aniołów Czas”. Pani Starosta poinformowała, że 6-7 marca była zaproszona na Kongres 

samorządów, ale nie mogła w nim uczestniczyć. Na tym Kongresie samorządowym 

uczestniczył Pan Radny Piotr Wasilewski. Było 12 ścieżek tematycznych i miał przyjemność 

uczestniczyć w panelu dyskusyjnym „ Zmiany Warty”, czyli młodzież w trosce o przyszłość  

w samorządach. 8 marca uczestniczyła w wernisażu plastycznym Pani Renaty Wójcik  

pt.” Piękno Kobiety”, 20 marca z jubilatką Panią Alfredą Kowalską, która kończyła 100 lat oraz  

23 marca uczestniczyła w nadzwyczajnym walnym spotkaniu członków Stowarzyszenia 

„EGO” Kraina Bociana w Olecku. Starosta Pani Marzanna Wardziejewska poinformowała,  

że dostali podziękowanie za podjęcie uchwały dotyczącej agregatu prądotwórczego na Ukrainę.  

 

Radna Pani Anna Falińska podziękowała posłankom dla Pani Urszuli Pasławskiej i Pani Anny 

Wojciechowskiej za reakcję na problemy naszego powiatu i problemy społeczne  

oraz za interwencje w sejmie. Ma nadzieje, że pomoże to w zdobyciu lekarzy oraz funduszy  

na tych lekarzy i w końcu coś się zmieni w kwestii służby zdrowia.  

 

Radny Pan Marek Kuskowski poinformował, że jeśli pojawiła się jakaś nieprawdziwa 

informacja, albo źle sformułowana to czemu nie poszło to do opinii publicznej bo o tym co Pan 

Prezes mówi stara się uważnie śledzić i nie znalazł tego w opinii publicznej. Pan Prezes użył 

sformułowania, że „Diabeł tkwi w szczegółach” i czasami te szczegóły trzeba ludziom 

publicznie wyjaśnić. Przykładem innowacji działalności Starosty lub Starostwa jest to, że mieli 

notoryczne problemy z informacją na temat dostępności do służby zdrowia. Radny Pan Marek 

Kuskowski przypomniał, że w styczniu usłyszeli od Pani Starosty, że robią wszystko, aby ten 
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odział wewnętrzny utworzyć, wiec zapytał co w związku z tym zostało zrobione przez ostatnie 

2 miesiące? Czy jakieś działania zostały podjęte?  

 

Prezes GoldMedica Pan Mariusz Szubert odpowiedział, że również docenia posłów i cieszy się, 

że interweniują bo dotyczy to małych miasteczek, powiatów, gdzie problemy kadrowe  

i organizacyjne mają miejsce. Żyjemy w jednym kraju i wszyscy wiedzą jak wygląda rynek 

kadry medycznej i świadczeń zdrowotnych. Uważa, że nie ma co wyrażać tutaj żalu bo ważny 

jest efekt działań. Podmiotem praw i obowiązków jest również jest społeczność, która  

w systemie prawa może realizować swoje podmiotowe prawa w różny sposób. Pan Prezes 

uważa interwencję za pozytywną, natomiast budzi wątpliwości opisanie co robi a czego nie robi 

nasza placówka. Pierwsza interpelacja jest oparta o nieprawdę a druga interpelacja nie ma  

do końca swojego potwierdzenia w stanie faktycznym. Oba Biura poselskie nie poczyniły 

żadnych starań, aby skontaktować się ze Spółką GoldMedica, aby potwierdzić wszystkie 

informacje. Pan Prezes uważa, że interpelacje poselskie powinny mieć charakter rzetelny  

i opierać się o zgodność  stanu faktycznego. 

 

Radna Pani Anna Falińska poinformowała, że tak jak Pan Prezes powiedział to najważniejsze 

jest, że była interwencja i rząd usłyszał o tym, że jest problem i być może pochyli się nad jego 

rozwiązaniem. Prawdą jest to, że mieszkańcy naszego powiatu mieszkający w gminie 

Dubeninki pokonują 30 km, aby dotrzeć do służby zdrowia pogotowia po czym muszę 

przejechać w nocy kolejne 30 km, żeby wykupić leki w Baniach Mazurskich. Nie każdy ma 

taką możliwość i dlatego użyte były argumenty, że społeczność starzeje się, muszą przebywać 

kilkadziesiąt kilometrów a nie każdy ma samochód. Uważa, że opieka w nocy powinna być 

komplementarna na terenie powiatu bo są miastem powiatowym.  

 

Ad. 18 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. 19 

Głosu wolnego nie zabrano. 

 

Ad. 20 

Przewodnicząca Rady Pani Alicja Iwaniuk podziękowała Radnym za pracę oraz gościom  

za uczestnictwo. Zamknęła obrady LXVI (66) Sesji Rady Powiatu. 



22 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z 22 stron kolejno ponumerowanych.                   

 

                           Przewodniczący Rady                                                                                              

                            Powiatu w Gołdapi  
 

 Alicja Anna Iwaniuk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: Monika Bruszewska, 24.03.2023 r.  


